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Radnici “Milenijumtima“ iz Beograda počeli su s obeležavanjem terena za vršenje prikLjučaka
na kanalizaciju.   Paralelno s tim, privodi se kraju projektovanje prikLjučaka i očekuje se da će
posao ući u pun kapacitet do kraja jula meseca. Istovremeno, vrše se pripreme za nastavak
radova na prečistaču i to u saradnji sa Fondom za kapitalna ulaganja AP Vojvodine.

   Meštani koji ovog meseca plaćaju osmu ratu pomalo su nestrpLjivi, ali situacija je takva da se
kašnjenje nije moglo izbeći iz objektivnih razloga. Međutim, kako kažu u Mesnoj zajednici, niko
ne treba da brine za sredstva koja su uplaćivana, jer MZ Starčevo redovno proverava stanje na
zajedničkom računu na kome se sredstva prikupLjaju i stanje je redovno, a sredstva nisu
trošena.
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